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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 06 december 2021 

 

Ledamöter  

Alexandra Posacki, ordförande  

Berit Johansson, vice ordförande 

SPF Seniorerna Farsta 

PRO Sköndal 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  

Ing-Marie Svensson SPF Seniorerna Sköndal 

Inger Sjöberg  PRO Farsta  

  

Ersättare  

Sven-Göran Svanborg PRO Farsta 

Ann-Christine Hanerud 

Gunnar Björkman 

SPF Seniorerna Sköndal 

PRO Sköndal 

Wåge Johansson PRO Sköndal 

Christina Johansson SPF Seniorerna Farsta 

 

Tjänstepersoner 

 

Jonas Wilhelmsson avdelningschef 

Linn Ljunglöv sekreterare, 

verksamhetscontroller 

 

§2 Kristina Lutz (M)           nämndens ordförande  

Marre Mayr (V)           nämndens vice    

             ordförande 

  

 

Sekreterare 

 

 

 

Justerat via mejl 21-12-07  Justerat via mejl 21-12-07 

  Alexandra Posacki            Berit Johansson 
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare 
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra 
sammanträdet 

Protokollet justeras av ordföranden och vice ordförande den 07 

december. 

Protokollet från rådets sammanträde den 08 november 2021 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2 Besök: Nämndens ordförande Kristina Lutz (M) och 
vice ordförande Marre Mayr (V) 

 

Inleds med en presentationsrunda av närvarande. 

 

Följande frågor diskuteras under besöket: 

- Hur pensionärsrådets synpunkter och utlåtanden tas 

tillvara av nämnden och om samarbetet kan utvecklas. 

- Kollektivtrafiken, parkeringsplatser och cykelvägar vid 

nybyggnation. 

- Planeringen för seniorboenden (boendeform utan 

biståndsbedömning) 

- Lokaler för organisationer, tillgång och närhetsprincipen. 

- Halkbekämpningen och snöröjning på gågator/trottoarer 

- Mat och måltidssituationen på vård- och omsorgsboenden 

 

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 december 
Ärende nr 3: Bygg ett bullerskyddmot Nynäsvägen vid 

Farstaängen 

Svar på medborgarförslag 

Dnr FAR 2021/534 

Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. Rådet ser positivt på 

att förvaltningen tagit hänsyn till alla medborgargrupper i 

förslaget. 

 

Ärende nr 4: Stora regnmängder och översvämningar 

Svar på skrivelse från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet 

Dnr FAR 2021/606 
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Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. Rådet vill poängtera 

vikten av att ansvarsfördelningen klargörs SVOA, 

Trafiknämnden och Stadsdelsnämnderna. 

 

Ärende nr 5: Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med FOC 

Farsta Fotboll om trygghetsskapande aktiviteter och öppen 

idrottsverksamhet 2021-2024 

Dnr FAR 2021/768 

Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 7: Uppföljning av kommunala vård- och 

omsorgsboenden - Postiljonen 

Dnr FAR 2021/772 

Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. Rådet anser det 

glädjande att uppföljningen visar på goda resultat men att det 

fortsatt finns utvecklingsområden som kan förbättras. 

 

Ärende nr 9:  Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2022 

Dnr FAR 2021/634 

Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 10:  Fyllnadsval till stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

Dnr FAR 2021/747 

Rådet ansluter till förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 13: Uppdragsbeskrivningar för stadsdelsnämndernas 

dagverksamhet och vård- och omsorgsboenden inom stadens 

valfrihetssystem 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr FAR 2021/558 

Rådet ansluter sig till förvaltningens förslag. Rådet framför ett 

antal funderingar som besvaras av förvaltningen. 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Avtackning av Inger Sjöberg och Christina Johansson som i och 

med mötet avslutar sina uppdrag i pensionärsrådet. 
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Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande: 

Pandemi lägesrapport.  

Alla enheter inom förvaltningen är fortsatt smittfria.  

 

Förslag till verksamhetsplan 2022 för avdelningen äldreomsorg. 

Några prioriterade områden är:  

- stärkt samverkan med regionen,  

- tillvarata erfarenheter från pandemin,  

- införandet av digitala lösningar exempelvis Smarta lås,  

- kompetensutveckling av personal,  

- särskilda språkhöjande insatser för personal,  

- förebygga och nå ut till ensamma och isolerade äldre. 

 

§ 5 Genomgång av balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

 

§ 6 Övriga frågor  

 

§ 7 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet 


